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ČESKO: Jdete li proti systému, úspěch se neodpouští. Po senátních volbách, v nichž uspěly
advokátka Jana Zwyrtek-Hamplová a Daniela Kolářová. Přesně tak, jak jsme nedávno
předpovídali. Obě tyto dámy i přes minimální mediální podporu, řekněme spíše nulovou,
dokázaly postoupit v bitvě o Senát do druhého kola a zvítězit. Pomohl jim  k tomu odvaha
říkat něco jiného, než si politická scéna přeje, konzistence vlastních názorů podložených
reálnými fakty, kterým se mainstream a prounijní či proameričtí řiťolezci vyhýbají.

 

  Vzápětí po volbách začal na obě senátorky hon a liberální novináři začali shánět materiály
umožňující pošpinit a poškodit je. K tomu se přidali různé pseudoosobnosti hodnotící vstup obou
mezi politickou elitu záporně, řada z nich se snížila k urážkám. Agresivní novinář Etzler, proslulý
uživatel trabantů Pribáň, řeporyjský tupec Pavel Novotný a pár dalších si říkají o žalobu, jejímž
důsledkem musí být minimálně podmínka a tučná pokuta. Tady už totiž dochází k překročení všech
možných i značně posunutých morálních hranic, to nehledě na základní pravidla lidské slušnost,
která dotyční v podstatě ani neznají. Bohužel žijeme v době, kdy je ideologické souznění se
zločinnými strůjci Green Dealu, Great Resetu a s protiruskou hysterií dobarvenou žlutomodrým
fanatismem důležitější než platné zákony a politická korektnost. Zmiňovat se o novinářské cti a
nestrannosti je v epoše propagandistického vystupování mainstreamu naprosto zbytečné a marné.
Čekejme tedy vše, jen ne cokoliv pozitivního, co by se na obě úspěšné kandidátky a bojovnice k nám
dostalo. Sílu médií pracujících na zadání poznáme i podle reakcí části tzv. Alternativy, protože
chcete li cokoliv rozklížit, nejúčinnější je to vždy zevnitř.

K agresivnímu prostředí, ve kterém se vytváří politika, patří i naprostá beztrestnost lidí pohybujících
se na této scéně. Kdysi by po výroku označujícím více jak 100 000 lidí sešlých se na demonstraci
v centru Prahy jako dezoláty musel jeho autor prostě odejít do politického důchodu. Ne tak dnes. U
moci jsou prolhaní členové nesourodé Pětikoalice proslulí svou podporou Ukrajiny, neochotou
obhajovat národní zájmy a neschopností z pozice předsednické země v EU ovlivnit energetickou
krizi. Záda jim kryjí takové amorální ,,hvězdy“, jakými jsou Moravec, Šafr, Fridrichová, Železný či na
naše poměry mediální kolosy ČT, Nova, CNN-Prima, Seznam a pár dalších. Nutno upozornit na to, že
činnost vlády v pozici předsednické země je navíc z EU velmi kritizovaná a dělá nám ještě větší
ostudu, než když se v podobné poloze vyskytoval jiný předseda ODS, tedy Mirek Topolánek. A to je
co říct. A když už jsme u ,,Topola“, právě jeho lze považovat za prvotního strůjce energetické a
plynové krize u nás. Byl to on, kdo zařídil naši současnou závislost na energetických burzách.

Vraťme se k našim novým senátorkám. Bude zajímavé sledovat, jak se s médii a ostatními politiky
předpřipravenou vlnou odporu proti nim vypořádají. Jsou nám představovány jako produkt
dezinformační zóny, k níž břeh, na kterém se vyskytuje Fiala & spol., chová s despektem. To i přesto,
že absolutní většina toho, co se v tomto prostoru předpovídalo, postupně došlo k naplnění. Ani to
však zatím nestačí k získání respektu větší části národa, což ukázaly již zmíněné senátní volby. Zdá
se, že většina z nás ještě nedopadla na úplné dno a stále si myslí, že to Fiala nějak zařídí. Jde o naivní
představu, duševní lenost, případně o neschopnost pochopit, že současná vláda prostě není
předurčena k záchraně naší republiky. Dalším důkazem kolaborace bez ohledu na naše občany je
stále častěji se omílající snaha vyměnit českou korunu za euro. Bohužel jsou tu první náznaky jistého
taktizování u jedné z nově zvolených senátorek, to když Zwyrtek-Hamplová nazvala Vladimíra Putina
agresorem, i když s tím, že s ním musí Západ jednat. Podobně, jako vnímáme u SPD neochotu
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vyjádřit některé názory kategoricky, například plně odsoudit ukrajinizaci České republiky a podporu
nacismu na Ukrajině, možná i tady bude chybět razance a zásadovost. Nechceme však dopředu
předjímat a budeme doufat, že si s tím dámy poradí. I přesto jde o určitý úspěch a průlom, pronikly li
tyto dvě zástupkyně Alternativy až do Senátu a doufejme, že se podobný trend podaří udržet i
nadále.
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